

# 导师预同意接收函

本人经过了解考察，认为该学生有较好的培养潜力，愿意预接收其为本人 2019 年度的（硕士 / 博士）研究生。最终是否被学校录取，请咨询华南理工国际教育学院招生办公室。

## 学生信息

护照姓名	
护照号码	
国籍	
申请就读专业	
申请就读层次	硕士 / 博士

导师姓名：

电子邮箱：

联系电话：

签名：

所在学院：

备注：

1. 申请者获得奖学金或者入学资格后，不得更换专业和导师。
2. 为再次核对《导师预同意接收函》的真实性，国际教育学院会统一向导师发送邮件进行预同意接收学生的再次确认。

## Pre-acceptance Letter

After investigation, I think that the applicant has enough education background to pursue his/her study at South China University of Technology. Hereby I agree to accept him/her as my 2019 (Master/Doctoral) student. Regarding the admission result, please contact admissions office of School of International Education, SCUT.

### STUDENT INFORMATION:

<b>PASSPORT NAME</b>	
<b>PASSPORT NO.</b>	
<b>NATIONALITY</b>	
<b>MAJOR</b>	
<b>DEGREE LEVEL</b>	MASTER / DOCTOR

Supervisor Name:

Email:

Tel:

Signature:

School:

Note:

1. When an applicant awards scholarship or rewards offer, he or she cannot change supervisor or major.
2. In order to double check the realness of the pre-acceptance letter, School of International Education will mail the supervisor to check the applicant's name.